



時
珍
堂

北京时珍堂医院

Beijing Shizhentang Hospital

Tel: +86-10-83614932

Fax: +86-10-83614989

Address: 198 Fengbao Road, Beijing, China 100160

2018/5/7

To Erik santino bouhid rivadera

Passport: AAF146045

From: Wu Medical Center,

Beijing Shizhentang Hospital

198 Fengbao Road, Fengtai District

Beijing, 100160, People's Republic of China

To Whom It May Concern,

Invitation for medical treatment

Erik santino bouhid rivadera was Argentina citizen who suffer from retina disease, and after medical consultation, he will come to Beijing Shizhentang Hospital for active recovery treatment which not available in his country. Patient will come to China for treatment from 10th July 2018 to 25th July 2018. His family member will go to China and accompany with patient during the 2 weeks. Our staff will meet patient and arrange the airport picking up service for them.

Sincerely,

Dr. Likang Wu

吴立康



BEIJING SHIZHENTANG HOSPITAL



北京时珍堂医院

Beijing Shizhentang Hospital

Tel: +86-10-83614932

Fax: +86-10-83614989

Address: 198 Fengbao Road, Beijing, China 100160

邀 请 函

Erik santino bouhid rivadera (Passport: AAF146045)是阿根廷公民，现患有视网膜病变，向北京时珍堂医院医院咨询相关治疗方案。经我院专家诊断，同意接收 Erik santino bouhid rivadera 来北京时珍堂医院进行诊疗。入院日期拟定为2018年7月10日至2018年7月25日。他的家人将前来中国陪同患者，治疗期间，患者和家人都将居住在我院病房内，我们医院的国际部工作人员会在机场安排患者的接送服务。

北京时珍堂医院





北京时珍堂医院

Beijing Shizhentang Hospital

Tel: +86-10-83614932

Fax: +86-10-83614989

Address: 198 Fengbao Road, Beijing, China 100160

Medical Payment Invoice

Name: Erik santino bouhid rivadera Sex: Male Nationality: Argentina

Diagnosis: Retina disease

Date:2018/5/7

Erik santino bouhid rivadera is an Argentina citizen who suffer from retina disease, after the medical consultation, we accept patient as inpatient of our hospital. Patient will receive 2 weeks treatment program here in our medical center with medical budget as \$32000 USD, which includes patient's all necessary lab tests, nursing care, daily rehabilitation training, 2 weeks treatment fee and patient room charge.

The possible spanish translator fee is \$600 USD

The possible discharge medication cost will around \$1000—3000 USD

Please arrange the total medical payment before patient's arrival to guarantee the treatment procedure can going on smoothly, here below is our bank account information for your bank transfer, once we received the bank transfer, we will provide you the formal receipt for our hospital.

BNF's NAME: Wu Medical Management Limited

Account Number: **USD---053-370805-838**

Telegraphic Transfer Information:

Name of Beneficiary Bank: HSBC Hong Kong

Address of Beneficiary Bank: 1 Queen's Road Central, Hong Kong



時
珍
堂

北京时珍堂医院

Beijing Shizhentang Hospital

Tel: +86-10-83614932

Fax: +86-10-83614989

Address: 198 Fengbao Road, Beijing, China 100160

Bank Code: 004

Swift Code: HSBC HK HHHKH

Thanks a lot for your cooperation.

Dr. Eise Wu

Wu Medical Center

Beijing Shizhentang Hospital

2018/5/7

